
 

  

  
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ ΚΑΙ ΑΚΕ 

  
Δευτέρα  30-06-2025 

  
ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Υγείας  

ΘΕΜΑ: Αιμοδυναμικό Εργαστήριο του Γενικού Νοσοκομείου Χαλκίδας – Τι 

ισχύει τελικά; 

Κύριε Υπουργέ, 

Επανέρχομαι με νέα ερώτηση σχετικά με το Αιμοδυναμικό Εργαστήριο στο 

ΓΝΧ, ένα σημαντικό ζήτημα για τη δημόσια υγεία στην Εύβοια. 

Σε έγγραφη απάντησή σας (αρ. πρωτ. 9830/23.06.2025) σε σχετική μου 

ερώτηση (αρ. πρωτ. 3721/26-02-2025), αναφέρατε ότι: 

« Όμως η λειτουργία του εργαστηρίου δεν έχει ξεκινήσει ακόμη, λόγω έλλειψης 
ιατροτεχνολογικού εξοπλισμού, η προμήθεια του οποίου θα πραγματοποιηθεί 
μέσω του προγράμματος ΕΣΠΑ 2021-2027.  
Συγκεκριμένα, ο ιατροτεχνολογικός εξοπλισμός για το αιμοδυναμικό 
εργαστήριο περιλαμβάνει την προμήθεια και εγκατάσταση ενός μηχανήματος 
στεφανιογραφίας, …, οι προτάσεις υποβάλλονται αποκλειστικά μέσω του 
Ολοκληρωμένου Πληροφορικού Συστήματος από τις 13.01.2025 μέχρι τις 
15.09.2025 και το Γ.Ν. Χαλκίδας βρίσκεται στη διαδικασία σύνταξης των 
τεχνικών δελτίων και των απαραίτητων ενεργειών προκειμένου να υποβάλει 
εμπρόθεσμα την πρότασή του.» 
 
Ωστόσο, σε προφορική σας τοποθέτηση στην Υποεπιτροπή Νησιωτικών 

Περιοχών στις 24-06-2025, μία μόλις ημέρα μετά την ημερομηνία της 

έγγραφης απάντησης, αναφέρατε ότι: 

«…Το ΕΣΠΑ πήγε για το αιμοδυναμικό και όχι μόνο μπήκε αλλά τώρα 

εκπαιδεύεται ο γιατρός και έτσι η Εύβοια θα έχει σε λίγο καιρό αιμοδυναμικό 

που δεν είχε ποτέ...» 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7165

Αριθμ. Πρωτ. Αίτησ. Κατ. Εγγράφων:

1703

Ημερομ. Κατάθεσης:

30/6/2025



Οι δύο αντικρουόμενες απαντήσεις σε δύο μέρες, προκαλούν ερωτήματα 

σχετικά με την αξιοπιστία και την σωστή και σαφή ενημέρωση για την πορεία 

του Αιμοδυναμικού. 

Κατόπιν των ανωτέρω Ερωτάσθε, 

1. Ποια από τις δύο τοποθετήσεις σας ανταποκρίνεται στην πραγματική 

κατάσταση του έργου; Έχει ενταχθεί ή όχι στο ΕΣΠΑ; Αν ναι, σε ποιο στάδιο 

βρίσκεται; 

2. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα για την εγκατάσταση και λειτουργία του 

Αιμοδυναμικού Εργαστηρίου στο Γ.Ν. Χαλκίδας; 

3. Παρακαλώ να μου χορηγηθούν αντίγραφα από:  

a. το πλήρες έγγραφο υποβολής της σχετικής αίτησης στο ΕΣΠΑ, καθώς 

και ο αριθμός πρωτοκόλλου αυτής, εφόσον έχει ήδη υποβληθεί η πρόταση.  

b. την εγκριτική απόφαση ένταξης, εφόσον έχει εγκριθεί η ένταξη στο 

ΕΣΠΑ. 

 

 

     Η ερωτώσα βουλευτής 

 

  

                                Καζάνη Αικατερίνη  

 

 




